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Utvärdering av regional samordningsfunktion gällande 
kemikalierådgivning för kommunala verksamheter 

Sedan 2018 har Botkyrka kommun tillsammans med Huddinge, Jär-

fälla och Sundbyberg deltagit i ett projekt med syfte att stödja en fun-

gerande, kostnadseffektiv och samhällseffektiv kemikalierådgivning i 

kommunerna. Arbetet med att skapa en giftfri miljö är viktigt och in-

går därför i både regionala och kommunala mål. Det är beklagligt att 

Botkyrka inte kunnat dra full nytta av projektet under de första två 

åren eftersom vi saknade handlingsplaner och styrdokument på områ-

det, men det förefaller märkligt att lämna projektet nu när vi är bättre 

rustade att dra nytta av det. Förslaget att använda pengarna (125 tkr 

per år) för att utveckla personalen på Miljöenheten förefaller inte 

oproblematiskt. En utbildningsinsats för befintlig personal skulle san-

nolikt inte ge upphov till motsvarande årliga kostnad, men innebära en 

risk att förlora kompetensen varje gång medarbetare går vidare i kar-

riären. Om pengarna inte används till en utökad personalresurs, vilket 

inte förefaller vara avsikten, finns också risken att det blir svårt att 

skapa tillräckligt utrymme för arbetet bland enhetens konkurrerande 

prioriteringar. Kommunens arbete med giftfri miljö får inte bli ytterli-

gare eftersatt, och hanteringen inom Miljöenheten bör följas upp av 

nämnden genom regelbunden återrapportering. 
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